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 חברי וועדת הביטחון

שחר סימנה רועי גבאי דורית בן מאיר, 

  העירייה, יעל יצחק פורמזכירת 

פרוטוקול דיון חברי וועדת הביטחוןהנדון : 

התקיימה פגישה  עם חברי וועדת הביטחון . 31.8.21בתאריך 

  .רועי גבאי ושחר סימנהדורית בן מאיר, נוכחים : 

עדכונים  הצעות והתייחסויות בנושא  ביטחון העיר.  :מטרת הפגישה

 :דורית

העלאת הפיקוח לצורך מתן שירות צורך במעדכנת נושא הפשיעה בעיר והמקומות בהם יש  .1

מיטבי לציבור.

 :מעדכנת בנושא הקמת צוות המטפל במיגון  בתי המגורים והתעשייה ביבנה .2

שננצל את מצב הרגיעה ונתניע פרויקט שמטרתו  שמירה בחודש יוני שוחחתי עם ראש העיר  .א

מונה על   .על ביטחונם האישי של תושבי העיר בחירום ע"י בניית ממדי"ם וצמצום פערי מיגון

-המטרה לפיה יש :"למגן את תושבי העיר כנגד תקיפות אויר הוגדרה   "מוביל מיגון"צוות  ידו 

כמו כן רה"ע ציין מוכן לפתור מהיטלים  .ה קרקע, תוך דגש על זמן ומרחב  לרבות השיט

 ואגרות לטובת התושב שיהיה מעוניין לבנות ממ"ד

 וקבענו דרכי פעולה לקדם את התוכנית.התכנסנו  לישיבת התנעה  .ב

פועל בכל הקשור לשיפור מוכנות הרשויות אשר אחראי פקע"ר כמובן שנפעל על פי הנחיות  .ג

בהם  21. 5. 21ומסמך נוסף מיום  10.12.20מיום  הפיץ מסמך )פקע"ר לחירום בתחום המיגון 

מפרטים את תפיסת המיגון ופתרונות לצמצום הפערים הקיימים כמו כן מציעים   מספר 

.פתרונות מיגון שאותם ניתן יהיה ליישם. )ניתן לראות אותם באתר של פקע"ר( 

רועי גבאי

ומביע הסכמה לסייע ככל  לפרויקט  המיגוןבעבר הייתה התייחסות לנושא המיגון, מברך על היוזמה בנוגע 

 שיתבקש.

 שחר סימנה

מביע הסכמה לסייע בכל דבר שיתבקש.מצטרף לברכות ו

דורית סיכום  

 מודה לחברים שהשתתפו למרות שמאוחר ואתם אחרי ישיבת הביקורת.
.המיגון  פרויקטאמשיך לעדכן בנושא הביטחון וכיצד מתקדם   

 רשמה: דורית בן מאיר


